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Aanwezig: T. Verlaan, D. Feenstra, C. Langendijk, A. Rienks en 28 andere leden   
  
  
1. Opening 
De voorzitter, Theo Verlaan, opent de vergadering om 20:00 uur en heet iedereen van harte welkom op de 1e 
Algemene Ledenvergadering (ALV) van de wijkvereniging Het Havankpark alias De Schaduw. 

 
Er is een klein foutje in de agenda ‘geslopen’. Agendapunt 6 kent twee voorstellen voorstel 2 is per abuis vet 
gedrukt en de vermeende commissie onder punt b bestaat niet. 

  
2. Het Bestuur 
Het 1e bestuur dat volgens de statuten is opgericht bestaat uit Theo Verlaan voorzitter, Chris Langendijk 
secretaris en Djurjen Feenstra penningmeester. 
De heren stellen zich voor. 
 
Voorstel 1: Aantal bestuursleden stellen op 5. 
In de statuten staat dat er een minimaal aantal bestuursleden van 3 moet zijn. Dat is nu gerealiseerd. Echter de 
continuïteit en de verdeling van taken is beter met een iets groter bestuur. Een 4e lid is reeds gevonden (zie 
volgende voorstel), maar met een oneven aantal bestuursleden is het iets eenvoudiger besluiten nemen. Een 
vijftal wordt voorgesteld. De ALV gaat zonder commentaar akkoord. 
 
Voorstel 2: benoeming Alie Rienks tot 4e algemeen bestuurslid 
Alie wordt met applaus door de ALV benoemd. En stelt zich daarna voor. 
 
Er is (dus) nog een vacature voor een 5e bestuurslid: er wordt hier en daar getwijfeld, maar er is nog niemand die 
er met de volle overtuiging in stapt. 
 
Voorstel 3: rooster van aftreden: 
2002 Theo Verlaan 
2003 Chris Langendijk 
2004 Djurjen Feenstra 
2005 Alie Rienks en vacature 
Voorzitter wordt als enige in functie gekozen. Door de voorzitter als 1e op het rooster van aftreden te zetten, 
wordt de ALV zo spoedig mogelijk het democratisch recht gegeven om de voorzitter zelf te kiezen. 
Herbenoeming is mogelijk. Bestuursleden kunnen er voor kiezen om zich eerder verkiesbaar te stellen. 
De ALV gaat zonder commentaar akkoord. 
 
   
3. Openingrede door de voorzitter Theo Verlaan 
Theo somt de 3 redenen op voor het oprichten van de wijkvereniging:  
1. (groen)beheerplan i.s.m. de gemeente n.a.v. het kwaliteitsdocument Wonen in het Bos 
2. de ontwikkelingen rondom de stedelijke vernieuwing 
3. het aparte kleinschalige karakter van de wijk 
Ad 1  In de statuten zijn opgenomen het Kwaliteitsdocument Wonen in het Bos, als richtinggevend en sturend 
document voor de inrichting en ontwikkeling van het plan, en  het bestemmingsplan Havankpark  als deel van 
het bestemmingsplan Leeuwarder Bos, als officiële, formele bindende kader voor het beleid, ontwerp en  
toetsing . 
Belangrijke elementen daaruit: de wijk moet voor 1/3 deel bos als herkenbaar element bevatten. De bosdelen 
zullen na de officiële oplevering in samenwerking tussen gemeente en bewoners onderhouden worden volgens 
een door Elerwoude opgestelde beheerplan. Een bestemmingsplan is bedoeld voor een periode van 10 jaar. Het 
bestemmingsplan Leeuwarder Bos zou aflopen in 2004 en Havankpark in 2009. Een belangrijke zaak om in de 
gaten te houden.   
 
Ad 2. Theo schetst de bedreiging die is ontstaan vanuit het project stedelijke vernieuwing (en begint direct in de 
verleden tijd te praten). In de 1e fase zou Achter de Hoven/Vegelin, Vrijheidswijk en Bilgaard worden 
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aangepakt. De visie van de gemeente was: Water. In een kaderplan was het vastgelegd en daarin stond verder 
opgetekend “Het bos de wijk in. De wijk het bos in.” Vanuit de gedachte van het Wonen aan het water werd er 
een gracht getrokken ten westen van het Havankpark en we zouden terecht komen op een eiland. Dit kon niet 
doorgaan. 
Theo schetst dat het daarna snel is gegaan. In maart 2000 werden de eerste geluiden rond de Ee-eilanden 
opgemaakt. Er kwam een boze brief van Fons van der Meulen aan de gemeente en een eerste initiatief voor de 
oprichting van een parkvereniging. Het actiecomité Plantertje groot, boompje dood was een feit en voerde actie. 
Op 19 juni werd een bijeenkomst belegd waar veel (toekomstige) bewoners waren. Uit een enquête werd 
duidelijk dat 90% van de bewoners koos voor Wonen in het Bos. De wijkvereniging werd formeel opgericht  
De actie die is gevoerd heeft succes gehad. In de raadscommissie Stadsontwikkeling van 19 december 2000 
waarin de stand van zaken van de stedelijke vernieuwing werd besproken en Fons van der Meulen namens het 
actiecomité inspraak hield, werd duidelijk dat de politiek  de Ee-eilanden ook niet zo ziet zitten. Door geldgebrek 
zijn de plannen voor 5 jaar uitgesteld. Het blijft zaak om alert te blijven want de gemeente stelt dat “ondanks de 
discussie die eromheen is ontstaan, wel uit financiële woningmarkttechnische en stedenbouwkundige 
overwegingen een interessante mogelijkheid voor de toekomst”. 
De wijkvereniging blijft daarom nog even bestaan, ofschoon er ook leden en bewoners zijn die een eiland wel 
zien zitten. 
 
Ad 3. Theo noemt de doelstelling om het kleinschalige, dorpse, natuurlijke, vernieuwende karakter te bewaren. 
Met leuke activiteiten als een  bosbeelddag, een wijkfeest, een straatspeeldag.  Met enige trots meldt de 
voorzitter dat De Schaduw relatief de grootste wijkvereniging  van Leeuwarden is met het hoogste percentage 
leden gemeten aan aantal woningen. Hij noemt het de kwaliteit van het Wonen in het Bos.  
 
   
4. Ingekomen en uitgaande stukken 
Chris Langendijk somt de relevante ingekomen en uitgaande stukken op. 
 
Ingekomen d.d. 21 augustus 2000: Brief van de heer Dick Bruna. 
We krijgen toestemming voor het gebruik van De Schaduw en veel succes toegewenst met de wijkvereniging.  
 
Ingekomen d.d. 14 november 2000: Brief van de wethouder de heer Bearn Bilker over vertraging in het project 
Stedelijke Vernieuwing 
De beloofde informatie aan alle bewoners. Het project heeft vertraging opgelopen a.g.v. moeizame besprekingen 
met de woningcorporaties.  
 
Uitgaand d.d. 24 november 2000: Persbericht: Oprichting wijkvereniging Havankpark 
Het Friesch Dagblad nam het serieus op. De LC berichtte in G&G over Indianen in het Leeuwarder Bos.   
 
Uitgaand d.d. 11 december 2000: Aanvraag domeinnaam www.havankpark.nl 
 
Ingekomen d.d. 15 december 2000. Mail dat www.havankpark.nl was geregistreerd op naam van de vereniging.  
 
Ingekomen d.d. 4 januari 2000: Memo van de heer Jurjen van der Weg, beleidsmedewerker samenlevingszaken 
van de gemeente Leeuwarden, waarin het kennismakingsgesprek met bestuur wijkvereniging Havanpark is 
weergegeven. 
Belangrijkste conclusie uit het gesprek: Geen subsidiemogelijkheid voor de wijkvereniging, wel voor het 
organiseren van subsidiabele activiteiten. 
 
Uitgaand d.d. 7 februari 2001: Brief aan toekomstige bewoners Manon de Bercystraat met verzoek om  
naw-gegevens, zodat we ze geïnformeerd kunnen houden. Brief verspreid door makelaardij Hoekstra (i.v.m. 
privacy). Inmiddels 3 reacties. 
 
De heer Johan de Jong meldt dat het domeinnaam www.havank.nl is vrijgegeven aan de stichting Mateor. 
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5. Statuten wijkvereniging 
Ter informatie is een uitreksel van de statuten toegevoegd. Chris Langendijk licht het kort toe. In de 
openingsrede is ook al duidelijk aangegeven waar de wijkvereniging voor staat. 
 
De volgende opmerking wordt gemaakt: 
Waarom wordt er gekozen voor het ophogen van het aantal bestuursleden naar 5 zoals in agendapunt 2 is 
vastgesteld? 
Gesprekspartners, zoals de gemeente, zullen in een situatie waarin er minder dan 5 bestuursleden zijn, het 
bestuur niet erkennen. De inbrenger spreekt uit ervaring. 
Theo geeft aan dat er formeel volgens de statuten minimaal 3 bestuursleden moeten zijn. Daar wordt aan voldaan 
dus lijkt de geschetste situatie niet reëel.   
  
 
6. Voorstel op en inrichting commissies en presentatie commissies 
Om een aantal activiteiten te stroomlijnen zijn er een aantal commissies nodig. Er ligt allereerst een voorstel 
voor een werkdocument waarin de werking van commissies binnen de wijkvereniging is vastgelegd. Het voorstel 
wordt door de ALV bekrachtigd. 
 
Het lijkt alsof de commissies al bestaan, maar de ALV zal ze eerst moeten bevestigen. Alie Rienks ligt kort de 
verschillende commissies toe. 
 
a. Actiecomité 
Er ontstaat discussie over de in het eerder bekrachtigde voorstel genoemde bestuurlijke overleg dat door het 
actiecomité gevoerd zou kunnen worden. Ook de benaming actiecomité wordt gezien het karakter in discussie 
gebracht. 
Kun je een actiecomité bestuurlijk overleg laten voeren? Dat is voor het bestuur. 
Je kunt niet twee verschillende geluiden laten ontstaan.  Een geluid van het actiecomité en een ander geluid van 
het bestuur. 
Theo Verlaan en de leden van het actiecomité geven aan dat dit punt eerder ter discussie is gesteld door 
actiecomité en bestuur. In goed overleg is toen besloten om juist vanuit tactisch en strategisch oogpunt wel het 
actiecomité onder de wijkvereniging te laten vallen. Er is namelijk 1 doelstelling en 1 geluid: het actiecomité 
geeft een harder geluid en staat op de barricaden, terwijl het bestuur meer het bestuurlijke overleg zoekt en voert. 
Er is overleg tussen actiecomité en bestuur (Chris Langendijk is lid van het actiecomité). Als er overleg is met de 
gemeente wordt dat ook samen gedaan. Mocht er een situatie ontstaan waarin de leden via een Algemene 
Ledenvergadering besluiten dat er een andere koers gevaren moet worden, wat gezien de doelstelling van de 
wijkvereniging niet voor de hand ligt, dan kan het actiecomité alsnog besluiten om buiten de wijkvereniging te 
treden. 
Besloten wordt om de naam en de positie van het actiecomité te laten zoals is voorgesteld. Het genoemde 
‘bestuurlijk overleg’ zal worden vervangen door ‘overleg’. 
 
b. activiteitencommissie: akkoord 
Alie Rienks geeft aan dat er voor het organiseren van diverse activiteiten diverse tijdelijke werkgroepen zullen 
worden opgericht. Dan kunnen bewoners incidenteel bij bepaalde activiteiten meehelpen. 
 
c. informatiecommissie: akkoord 
Een commissie waarin de redactie van de nieuwsbrief of ander schriftelijk medium in is vertegenwoordigd, maar 
waarin ook de inhoud van de internetsite www.havankpark.nl wordt vormgegeven. Het daadwerkelijke beheer 
van de internetsite, nu reeds voorzichtig opgestart door Marcel Joustra, Johan de Jong en Chris Langendijk, zal 
daarin ook worden opgenomen. 
 
d. groencommissie: akkoord 
Een commissie die het beheer van het groen en de sloten straks samen met de gemeente handen en voeten gaat 
geven.  
 
e. kascommissie: akkoord 
Samen te stellen bij agendapunt 7. 
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Er is naast de commissies die op de agenda staan door de heer Wieb Top een voorstel voor de oprichting van een 
leesclub. Informatie is ter vergadering aanwezig. Aanmelding kan bij Wieb Top.  
 
Er wordt een aantal intekenlijsten verspreid waarin geïnteresseerden zich in de pauze kunnen opgeven voor een 
of meerdere commissies of werkgroepen. 
 
 
Voordat de pauze begint en iedereen zijn of  haar consumptiebon kan benutten, wijst Theo Verlaan op een aantal 
folders, kaartjes en promotiemateriaal van de stichting Mateor, promotors van Havank. De leden zijn vrij om het 
materiaal mee te nemen. 
 
Pauze van 21:20 uur tot 21:45 uur. 
 
 
7. Stand van zaken leden en begroting 2001 
Djurjen Feenstra meldt dat nog net niet de beloofde bos bloemen kan worden uitgedeeld. We zitten op dit 
moment op 94 leden. Een groot succes! 
 
Vakkundig wordt de begroting toegelicht. In het overzicht is een klein foutje opgetreden. Er staat twee maal 
Prognose 2002 in Euro’s. De tweede tabel moet zijn Prognose 2003 in Euro’s.   
Er worden door de ALV enkele opmerkingen gemaakt: 
 
Zijn er geen subsidiemogelijkheden? 
Zoals eerder is aangegeven lijken er weinig subsidiemogelijkheden. Alleen voor bepaalde sociaal-culturele 
activiteiten lijkt subsidie haalbaar. Dit is niet in de begroting verwerkt aangezien de gelden dan toch zouden 
moeten worden gebruikt en per saldo geen positieve of negatieve gevolgen hebben. 
Er wordt op aangedrongen om voor groenbeheer bij de gemeente aan te kloppen. Voor het openingsfeest wordt 
aangeraden om sponsors te zoeken. 
 
De contributie lijkt wat aan de lage kant als we het zonder subsidie moeten doen. 
 
Zou de huur voor de locatie van de jaarvergadering niet lager kunnen? 
Deze eerste keer is het aftasten en is gekozen voor een grotere, lees duurdere, locatie.  Voor volgend jaar zou dat 
inderdaad anders kunnen. Maar dan lijkt een locatie als de Adelaarkerk het meest voor de hand liggend gezien de 
resultaten uit het overleg met Bilgaard waaruit bleek dat hun wijkcentrum nagenoeg vol zit en zij het gebouw 
niet commercieel mogen exploiteren. De contacten met Bilgaard zijn gelegd en goed, dus mogelijk is daar ook 
nog wat te doen. 
 
De begroting en de contributie voor 2001 worden goedgekeurd. 
 
8. Benoeming kascommissie 
Djurjen Feenstra lokt met hapjes en drankjes op voortreffelijke wijze een aantal leden voor de kascommissie.  
 
De volgende leden worden benoemd: Alie van der Meulen, Johan de Jong en Jeannette  Meerenga. 
 
Het voorstel om een van de drie leden van de kascommissie als reservelid aan te wijzen die het volgend jaar in 
ieder geval in de kascommissie deelneemt wordt niet geaccordeerd. 
Besloten wordt om de kascommissie uit drie leden te laten bestaan. Twee leden nemen volgen jaar weer deel in 
de kascommissie één lid neemt afscheid. Zou hou je continuïteit en kunnen  minder ervaren leden ook meedoen 
en ervaren worden. 
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9. Nadere zaken 
Chris Langendijk doet melding van het wijkpanel Bilgaard en het fysiek beheer overleg Bilgaard. 
 
Het wijkpanel is vorig jaar opgericht. Chris Langendijk heeft vanuit het Havankpark tot nu toe deelgenomen. Het 
wijkpanel is bedoeld om wijkoverstijgende zaken bij de kop te pakken en heeft een jaarlijks budget van 60.000,- 
dat kan worden gebruikt voor wijkaangelegenheden. Daarnaast kan het wijkpanel meedenken over het 
actieprogramma van het stadsdeelteam noordwest (gemeente Leeuwarden, politie, hulp en welzijn Leeuwarden, 
woningcorporaties en woningbeheerders). 
Gezien de vele activiteiten waarbij Chris Langendijk is betrokken heeft hij gezocht naar een vervanger, want het 
is wel belangrijk dat er vanuit (niet namens!) het Havankpark iemand meedenkt, meepraat en meeluistert. Wieb 
Top is bereid gevonden om de plaats van Chris in het wijkpanel over te nemen. Hij zal afstemmen met het 
bestuur. 
 
Naast het wijkpanel is er ook een Fysiek Beheer Overleg Bilgaard (FBO). Vanuit alle deelgebieden binnen 
Bilgaard, waarvan het Havankpark ook als een wordt gezien, komen vertegenwoordigers in een overleggroep 
bijeen. Het FBO heeft tot doel om tastbare (fysieke) zaken in de wijk  te signaleren, die vervolgens door de 
gemeente kunnen worden aangepakt, met geld uit het budget van het wijkpanel. 
Bij fysieke zaken moet worden gedacht aan lantaarnpalen, stoeptegels, hondenpoep, onveilige plaatsen e.d. 
Het FBO geeft regelmatig (kwartaal) een nieuwsbrief uit die ook huis aan huis binnen het Havankpark wordt 
verspreidt. 
Door de voorzitter van het FBO is mevrouw Imy Boersma gevraagd deel te nemen in het FBO. Het bestuur en 
Imy Boersma zijn van mening dat de vertegenwoordiging het beste vanuit de wijkvereniging. 
FBO zaken  kunnen dus via Imy Boersma of het bestuur worden ingebracht. 
 
 
10. Rondvraag 
Een bewoner van de Boeg, de woonboothaven die samen met de huisjes aan de Dokkumer Trekwei en de 
manage ook tot de reikwijdte van de wijkvereniging horen,  vraagt of het protestbord dat ooit is gebruikt voor de 
acties en dat nu als oud vuil in de berm ligt te vergaan, misschien ook kan worden opgeruimd. 
Dat moet zeker. 
   
 
11. Datum volgende algemene ledenvergadering 
Het voorstel donderdag 21 februari 2002 is akkoord.  
 
 
12. Sluiting 
De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor een geslaagde eerste Algemene Ledenvergadering, wenst iedereen 
“wel thuis” en sluit om 22:10 uur de vergadering. 


